

Президент Қасым-Жомарт Тоқаев 2025 жылғы 8 желтоқсанда «2026-2028 жылдарға арналған республикалық бюджет туралы» заңға қол қойды. Құжатқа сәйкес, 2026 жылға арналған негізгі әлеуметтік-экономикалық көрсеткіштердің мөлшері бекітілді.

2026 жылғы 1 қаңтардан бастап:

1. Жалақының ең төменгі мөлшері – **85 000 теңге**;
2. Мемлекеттік базалық зейнетақының ең төменгі мөлшері – **35 596 теңге**;
3. Зейнетақының ең төменгі мөлшері – **69 049 теңге**;
4. Айлық есептік көрсеткіш – **4325 теңге (2025 жылы– 3932 теңге)**;
5. Ең төменгі күнкеріс деңгейі – **50 851 теңге**.

2025-2026 оқу жылына арналған ай сайынғы мемлекеттік стипендияның мөлшері

(теңге)

Студенттер үшін (тұрақты)	52 372
Студенттер үшін (өсті)	60 227,8
Педагогикалық мамандықтардың студенттері үшін (тұрақты)	84 000
Педагогикалық мамандықтардың студенттеріне (жоғары)	96 600
Президенттік стипендия	104 744
Магистранттар (тұрақты)	117 098
Магистранттар (жоғары)	134 662,7
Докторанттар	262 500

Қазақстан Республикасы Үкіметінің 2023 жылғы 17 тамыздағы № 703 қаулысы «Мемлекеттік стипендияларды тағайындау, төлеу және олардың мөлшерінің ережесін бекіту туралы» Қазақстан Республикасы Үкіметінің 2008 жылғы 7 ақпандағы № 116 қаулысына өзгерістер туралы».

